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vanhempainyhdistys 7.11.2023 

Vanhempainyhdistyksen kokous 

Aikat 7.11.2023 klo 17 

Paikka Villa Klubiranta, Haukilahdentie 

Läsnä Heini Anttonen, puheenjohtaja 
Hannele Vuorimies, sihteeri 
Elina Hakkarainen 
Jenni Kunnas 
Kati Leppänen 
Satu Olkkonen 
Merja Saarinen 
Soile Sällinen 
Piia Syrén 
 

Rehtorin terveiset, vanhempainyhdistyksen puheenjohtajan kautta 

- Uusi nuorisotyöntekijä Kenneth Parkkonen aloittanut. Kentsuun saa yhteyden Wilman 
kautta. 

 

Koulukuvaus 

- Pyydetty ja saatu tarjoukset Frendikuvalta, Seppälän koulukuvalta ja Kuvaverkolta. 
Tarjoukset olivat hyvin samankaltaisia keskenään. 

- Päätettiin valita uudeksi koulukuvauskumppaniksi lukuvuosille 2024–2027 Frendikuva. Satu 
vahvistaa tarjouksen hyväksynnän Frendikuville. 
 

Alakoululaisten pikkujoulupippalot 1.12.2023 

- Vastuut: 
o Tilavaraus (klo 16.30-20, tilaisuus klo 18-20)/Heini 
o Mainokset/Satu 
o Kioski/Hannele 
o Musiikki (toivebiisien pyytäminen, kaiuttimet)/Elina 
o Tarviketilaukset (valotikut ja tarvittaessa glitterkasvomaaalit juhlamaailma.fi)/Jenni 
o Toiminnallisten pisteiden järjestäminen, ainakin: Satu, Kati, Heini, Soile 

(kasvomaalaus). Pisteet voi ilmoittaa Wa-ryhmään. 
- Valvojiksi tulossa Satu, Heini, Elina, Kati, Hannele, Soile. 
- Viestintä vanhempainyhdistyksen Whatsapp-ryhmässä. 

 

Raha-asiat 

- Tilin saldo 7.11.2023, 4719 eur.  
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- Tapahtumat viime kokouksen jälkeen, Seppälän koulukuvat +1296 eur, Jämsän kaupunki 
(lyriikkapaja) -450 eur, erääntymässä 1.12.2023 Pohjola vakuutus (omaisuuden/toiminnan 
vakuutus) -122,56 eur. 

- Tilaamatta vuosittaiset ksylitolipastillit 
- Hannele vie Satun toimittamat käteisvarat vanhempainyhdistyksen tilille ja jättää 

pohjakassan tulevia tapahtumia varten. 
 

Lausunto sivistyslautakunnan talousohjelmaesityksestä 2024–2027 

- Jämsän kaupungin sivistyslautakunnalta tullut vanhempainyhdistykselle lausuntopyyntö 
31.10.2023 sivistyslautakunnan talousohjelmaesityksestä 2024–2027. Keskusteltu lausunnon 
sisällöstä ja päätetty, että Satu valmistelee lausunnon. 

Tulevat tapahtumat 

- Yläkouluikäisille pyritään järjestämään oma tapahtuma helmikuussa. 

Muut asiat 

- Keskusteltiin piharemontin tilanteesta, josta ei ole tullut lisätietoja. Piharemontti tulisi alkaa 
heti Kaipolan koulun piharemontin jälkeen.  

Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin klo 18.45. Seuraava kokous tammikuussa. Heini sopii ajankohdan rehtorin 
kanssa. 


